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Samenstelling en taakverdeling 
De medezeggenschapsraad (hierna MR) is nu (januari 2025) als volgt samengesteld: 
 
Geert de Vries    Voorzitter   oudergeleding 
Yvonne Slingerland   GMR    oudergeleding 
Jos Boer    Lid    oudergeleding 
Ingrid Nelemans   Notulist   personeelsgeleding 
Marilisa Gelderblom              Lid    personeelsgeleding 
Jan van Beuzekom   Secretaris   personeelsgeleding 
Mirjam van den Berg  GMR    personeelsgeleding 

 
  In de loop van het jaar hebben we afscheid genomen van Elco Ebbers, Walter van Berkel en 
  Cisca Trapman. 
 
  Vergaderdata 

De vergaderingen hebben plaatsgevonden op de volgende data: 

23 januari 2024; 
26 maart 2024; 
28 mei 2024; 
26 juni 2024; 
17 september 2024; 
12 november 2024. 

 
De vergaderingen hebben meestal plaatsgevonden op locatie Moerbeihof. Namens 
de directie is Cent den Haan een gedeelte van de vergadering aanwezig geweest, terzijde 
gestaan door Egbert van der Beek. 



Besproken zaken 
De MR heeft diverse stukken en voorstellen van de directie en/of het bestuur 
bestudeerd. Hierover is advies gegeven of instemming verleend. 
De belangrijkste onderwerpen waren: 

 
Schoolplan 
Het schoolplan 2024-2028 is beschrijvend en richtinggevend voor de toekomst van onze 
school en moet naar de inspectie. In het jaarplan 2024-2025 komt een aantal van de punten 
die genoemd worden in het schoolplan concreet terug. 

 
Formatieplan 
In het formatieplan staan de uitgangspunten van het formatiebeleid beschreven. 
Hierin staat bijvoorbeeld welke taken er binnen de school zijn en hoeveel uren 
hiervoor beschikbaar zijn op grond van (o.a.) het leerlingenaantal. Daarnaast wordt 
de bekostiging van de formatie verantwoord in dit plan. 
We hebben ons onder andere ook beziggehouden met het wel of niet hebben van een 
gymbevoegdheid van bij ons werkzame leerkrachten. We zijn het er over eens dat het 
wenselijk is als elke leerkracht deze bevoegdheid haalt. De vraag is alleen hoe we dat gaan 
organiseren in de toekomst. 
Hoewel dit nauwelijks invloed heeft op de groepsformatie, deelt de directie ons mee dat er 
aan de locatie Zuidkil een tussenvoorziening wordt opgestart, waar een aantal kinderen 
geplaatst zal worden dat moeite heeft om het reguliere onderwijs te volgen. 

 
Nieuwsbrief 
De PR functie vanuit ons CKC is belangrijk. We hebben daarom met ouders, leerkrachten en 
directie herhaaldelijk gesproken over de inhoudelijke kant van de website van onze school, 
maar ook over de inhoud van de maandelijkse nieuwsbrief. In de nieuwsbrief is onder 
andere het gebruik van het schoolportaal weer onder de aandacht van de ouders gebracht. 

Communicatie 
Als speerpunt van de MR hebben we ook dit schooljaar weer gekozen voor een optimale 
communicatie tussen directie en MR, zodat ook de diverse geledingen binnen onze 
school daar hun voordeel mee kunnen doen. Met betrekking tot de samenstelling van de MR 
vinden we, mede gelet op de schoolgrootte, dat het nu weer reëel is om 3 personen vanuit de 
ouders en 3 personen vanuit het personeel in de MR te laten plaatsnemen (dat was dus  
4 om 4). Wij vinden het wenselijk dat er bij de oudergeleding sowieso van beide locaties 
iemand in de MR zitting neemt. 

Overige stukken en documenten 
De MR heeft diverse stukken en documenten gelezen en indien nodig hier vragen 
over gesteld of suggesties voor verbetering gegeven (onder andere de taakverdeling tussen 
directeur en bouwcoördinatoren/locatiedirecteuren). Aan het einde van dit jaar zijn we ons 
als MR en directie gaan buigen over het gebruik van mobiel en smartwatch. Als MR 
denken we dat het belangrijk is dat er binnen school eenduidig handhavingsbeleid wordt 
afgesproken en aangehouden. 



Papendrecht, januari 2025 

Geert de Vries, voorzitter Jan 

van Beuzekom, secretaris 


